

TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

FOOD & BEVERAGE 餐饮业

Hong Kong Adds New Michelin-Starred Restaurants

63 Hong Kong restaurants received their star recognition in the selection of the MICHELIN Guide Hong Kong Macau 2019. Three of which earn two stars for the first time, and six restaurants debut in the one-star category.

[More details...](#)

米芝莲指南2019出炉 多家香港餐厅首摘星

《米芝莲指南香港澳门2019》名单出炉，当中63间香港餐厅获星级评级；其中三间食肆首次获得二星，六间食肆首次被列入一星行列。[详情...](#)

Seafood Gourmet Goes Green Restaurants

Amidst the growing awareness of the need to dine more responsibly, restaurateurs are turning to sustainable options. [More details...](#)

饮食业加入推动环保海鲜

近年大众对饮食的环保意识逐渐提高，饮食业界也正在转向更多可持续的食材采购选择。[详情...](#)

Brinc Food Tech Accelerator Accepting Spring 2019 Applications

In collaboration with JUST, Inc, world's leader in foodtech, Brinc announced their new Brinc Food Technology Accelerator Programme to promote food sustainability. 2019 Spring round of applications is now open until 17 February. [More details...](#)

Brinc食品科技加速器 接受2019春季报名

Brinc与全球食品技术领导者JUST, Inc合作组成Brinc食品科技加速器，旨在推广食品的可持续供应。加速器计划现接受2019春季报名，截止日期为2月17日。[详情...](#)



Image courtesy: MICHELIN

WINE 葡萄酒业



Image courtesy: ProWine Asia

ProWine Asia Returns to Asia (7-10 May)

World's leading wines & spirits trade fair returns to Hong Kong after a successful debut last year. As the leading trade fair of its kind in the region, ProWine Asia offers global producers an international business expansion gateway to Asia. [More details...](#)

ProWine Asia重临亚洲（5月7-10日）

全球领先的葡萄酒和烈酒国际贸易展览会将于五月重返香港。作为亚太区内首屈一指的美酒贸易展，展览将为全球生产商提供通往亚洲并拓展国际业务的门户。[详情...](#)

CONVENTIONS & EXHIBITIONS 会议展览业

LOHAS Expo and Vegetarian Food Asia on Stage in Fuller Strength (22-24 Feb)

This year the events will showcase organic, healthy and green living products. At Vegetarian Food Asia, the "Taste of Veg" public zone will be opened to the public to promote vegetarianism and veganism. Visit <http://www.lohasexpohk.com/> and <http://vegfoodasia.com/> for more details.

乐活博览暨亚洲素食展再临香港 (2月22-24日)

展会将集中展示天然、有机及绿色环保生活等乐活产品，并首次推出「体验健康素食乐」公众专区，让公众推广素食理念、产品及服务。详情请浏览 <http://www.lohasexpohk.com/hk/> 及 <http://vegfoodasia.com/hk/>



Art Central Returns for its Fifth Edition (27-31 Mar)

The Fair will feature over 100 leading international art galleries, with over 30 galleries making their Art Central debut in this March. Art Central showcases striking works from across the globe, illustrating the diversity and prodigious talent of artists within today's contemporary art market. [More details...](#)

Art Central第五度载誉回归香港 (3月27-31日)

第五届Art Central将展出逾百家国际顶级艺术画廊，其中30间更属首度参展，观众可欣赏到亚洲以及全球当代艺术大师的杰作和炙手可热的新隼艺术家作品。[详情...](#)

GENERAL 一般消息



HK, Finland Tax Treaty in Force

The Comprehensive Avoidance of Double Taxation Agreement (CDTA) between Hong Kong and Finland entered into force on 30 December 2018. [More details...](#)

香港与芬兰税务协定生效

香港与芬兰的全面性避免双重课税协定于2018年12月30日生效。[详情...](#)

Commencement of Hong Kong/ Netherlands Working Holiday Scheme

Applications under the Hong Kong/Netherlands bilateral Working Holiday Scheme (WHS) are accepted from 1 January 2019. The Scheme will enable youths to broaden their horizons and to gain living and working experience in a foreign culture. [More details...](#)

香港/荷兰工作假期计划生效

香港/荷兰双边工作假期计划由2019年1月1日开始接受申请。计划可让青年人扩阔视野，并在地文化下获取生活和工作经验。[详情...](#)

Agreement on Trade in Goods Signed Under Framework of CEPA

The Agreement consolidates and updates the commitments on liberalisation and facilitation of trade in goods under CEPA, and further enhances the level of liberalisation for trade in goods under CEPA.

[More details...](#)

《内地与香港关于建立更紧密经贸关系的安排》框架下签署《货物贸易协议》

修订采用了更合适的详细分类及货物名称，使货物分类更切合最新情况。[详情...](#)

Government Awards Contract for Kai Tak Sports Park

The contract for the design, construction and operation of the Kai Tak Sports Park has been awarded to the Kai Tak Sports Park Ltd, a subsidiary under New World Development and NWS Holdings. The Kai Tak Sports Park, occupying 28 hectares of land, will become the biggest sports venue in Hong Kong with high quality facilities for the use and enjoyment of the sports sector and the community. [More details...](#)

政府批出启德体育园合约

政府宣布经过公开招标程序后，批出启德体育园的设计、兴建及营运合约予由新世界发展有限公司及新创建集团有限公司成立的Kai Tak Sports Park Ltd。启德体育园建成后将是全港最大的体育场地，提供优质的体育及休闲设施给体育界及市民使用。[详情...](#)

Trade Single Window Launched

The Government has launched Phase 1 of the Trade Single Window to facilitate the lodging of trade documents through a single electronic platform. The platform initially covers five types of import and export trade documents for specific types of commodities. The platform will be implemented in three phases. Phase 1 will be progressively extended to cover some 13 types of trade document in the first half of 2019 at the earliest. [More details...](#)

贸易单一窗口首阶段服务推出

政府推出贸易单一窗口首阶段服务，涵盖五类个别货种所需进出口贸易文件，方便业界使用单一电子平台提交文件。业界可使用贸易单一窗口平台，随时提交相关种类贸易文件和查阅申请处理状况，以及牌照或许可证有效期，日后也可重用资料作申请用途。贸易单一窗口分三阶段实施，首阶段最早今年上半年逐步扩展至涵盖约13类贸易文件。[详情...](#)

UPCOMING HK EVENTS 最新活动

Longines Masters Hong Kong

15-17 February 2019

AsiaWorld Expo

亚洲国际博览馆

[More details...](#)

LOHAS Expo

22-24 February 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More details...](#)

Vegetarian Food Asia

22-24 February 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More details...](#)

VeggieWorld

16-17 March 2019

PMQ

元创方

[More details...](#)

Taste of Hong Kong

21-24 March 2019

Central Harbourfront

中环海滨活动空间

[More details...](#)

Art Central

27-31 March 2019

Central Harbourfront

中环海滨活动空间

[More details...](#)

Hong Kong Sevens

5-7 April 2019

Hong Kong Stadium

香港大球场

[More details...](#)

CONTACT US 联系我们

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.
Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黄思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: +852 3107 1067

swong@investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞

Americas and Africa

T: +852 3107 1028

bleung@investhk.gov.hk

Lily Wang 王丽

Greater China and Australasia

(所有来自大中华地区的业务)

T: +852 3107 1037

lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陈凤霞

Europe (except France)

T: +852 3107 1093

rebeccachan@investhk.gov.hk

Jenny Hui 许嘉珮

Asia (other than Greater China) and France

T: +852 3107 1047

jhui@investhk.gov.hk

www.investhk.gov.hk

Get Our App Now

下载应用程序



Find Us on Social Media

关注我们



InvestHK News & Events